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Bestuurswisseling	B.P.L.	
Tamarinde	Laan	treedt	af	als	bestuurslid,	zij	wordt	zeer	hartelijk	bedankt	voor	al	haar	 inzet	de	afgelopen	11	
jaar.		Regine	Gustings	en	Julie	Swinkels	worden	officieel	geïnstalleerd	als	bestuurslid.	
	
Ledenbestand	
Het	 afgelopen	 jaar	 is	 ons	 leden	 aantal	 weer	 teruggelopen.	 Veel	 van	 de	 opzeggingen	 waren	 afkomstig	 van	
mensen	die	 student-lid	waren	 geworden	en	dit	 vervolgens	 vergeten	waren,	waardoor	 de	 contributiefactuur	
het	 jaar	 na	 afstuderen	 als	 een	 verrassing	 kwam.	 Daarnaast	 werden	 ook	 als	 redenen	 aangevoerd:	 geen	
gebruikmaking	 van	 de	 diensten	 van	 de	 B.P.L.,	 overgang	 van	 werknemer	 in	 loondienst	 naar	 maat	 of	
zelfstandige,	 door	 verlies	 van	 inkomen	 de	 contributie	 niet	 meer	 kunnen	 betalen	 en	 verhuizing	 naar	 het	
buitenland.	Bovendien	is	het	B.P.L.-praatje	in	de	Master	niet	meer	overal	ingeroosterd,	alleen	bij	paard	wordt	
dit	onderwijs	nog	gegeven.	Dit	zal	ook	schelen	in	de	aanwas	van	nieuwe	leden.			
Nieuwe	ledenwerven	staat	al	een	tijdje	op	de	agenda,	maar	blijkt	moeilijk.		
Misschien	met	het	aanhalen	van	de	banden	met	de	KNMvD	dat	dit	verbetert.		
Zal	wel	moeten	om	te	veel	krimp	te	voorkomen.	
	
Nieuwsbrieven	
Afgelopen	jaar	zijn	er	5	nieuwsbrieven	verstuurd.	Dit	om	de	zichtbaarheid	van	de	vereniging	te	laten	blijven	en	
om	de	 leden	toch	regelmatig	te	 informeren.	De	bedoeling	 is	om	deze	twee	maandelijkse	 frequentie	te	 laten	
blijven.	
	
Vragen		
Er	komen	gemiddeld	twee	tot	drie	vragen	van	leden	per	week	binnen.	Geprobeerd	wordt	deze	zo	snel	mogelijk	
te	beantwoorden	en	daar	waar	nodig	de	vraag	ook	aan	Ellen	de	Graaf	of	Huug	Brinkers,	beide	werkzaam	bij	de	
Unie,	voor	te	leggen.	
Een	leuke	casus	wordt	ook	verwerkt	in	de	nieuwsbrief.	
	
KNMvD	
Gesprek	gehad	met	de	nieuwe	voorzitter	van	de	KNMvD,	Susan	Mongony.	Dit	was	een	erg	positief	gesprek	en	
volgens	haar	waren	er	zeker	opties	om	in	de	toekomst	meer	met	elkaar	te	gaan	samen	werken.	
	
B.P.L.-website	
Afgelopen	zomer	is	er	veel	werk	gestoken	in	het	vernieuwen	en	beter	maken	van	de	website.	De	hoop	is	dat	
mensen	er	meer	gebruik	van	gaan	maken	en	dat	dingen	makkelijker	en	beter	te	vinden	zullen	zijn.	
Ook	moet	het	betalen	via	Mollie	op	de	website	beter	verlopen	wanneer	deze	sneller	gevonden	wordt	er	leden	
al	een	account	hebben.	
	
Enquête	
Er	is	afgelopen	oktober	i.s.m.	de	BPW	een	enquete	verstuurd	over	het	functioneren	van	de	BPL	
	
CAO	2016	
We	zitten	er	nog	midden	in	voor	2016.	
In	2015	is	er	eigenlijk	zonder	al	teveel	moeite	een	cao	bereikt.	B.P.L.	en	B.P.W	kwamen	eigenlijk	redelijk	snel	
samen.		
Dat	was	een	fijne	ontwikkeling,	het	vast	zetten	van	de	indices	heeft	hier	zeker	aan	bij	gedragen.	
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